
 

 

 

 
 
 
 
Bodafors 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-05-04 i PRO-gården med Corona-avstånd 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Gunilla Knutsson, Pelle Söderlund, Britt-
Marie Dahlqvist, Britt Franzén, Monica Olofsson,Ingegerd Nilsson, Eva 
Kilén, Ingegerd Nilson och Christer Eriksson. 
 
Protokollet fördelas även till Rolf Hägg. 
 
§1. Mötet öppnas  
 - Meta hälsade alla välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordning. 

- Godkändes. 
 
§3. Tidigare protokoll. 

- Styrelseprotokoll 2021-04-06 lades till handlingarna. 
 

§4     PRO-gården. 
- Uthyrt 20 juli – 8 augusti, preliminärt. 

- Renovering (Simones propå), styrelsen beslutade, byta gardiner 
och måla om i vissa rum. Britt kontaktar Wareborn ang. 
målning och byte av golv. 

- Trimmer (Nonnes propå), Pelle lånar ut en sådan. 

- Vårstädning av trädgården, 27 maj kl. 10.00 avslutas med 
korvgrillning. 

- Meta och Pelle skänker TV, micro och trasmattor. 

§5 Nya medlemmar, avgående 
- Ingen avgående medlem. 

- Inga nya medlemmar. 

- Vi saknar årsavgiften från en del medlemmar. 



 

 

 

§6 Ekonomi 
- Under kontroll. 
- Christina har pratat med Wareborn om ev. hyressänkning, ärendet   
lämnas vidare till huskommitttén. 

§7 Rapporter 
- V86 var fjortonde dag via nätet, pågår. 
-  Måndagspromenaderna pågår. 
- Fototävlingen avgjord, vinnare blev Monika Myrberg Dahlgren för 
hennes "myshörna". 
- Kövakt vid vaccinationen i kyrkan, fungerar väldigt bra. 
 - Bokcirkeln har startat. 

 §8     Kommande aktiviteter 
 -  ”Att måla tavlor är väl ingen konst” utställning av tavlor gjorda av 
Nonne Knutsson 6 maj kl. 15.00 i PRO-gården. 
-  Årsmöte  25 maj kl. 15.00 i Emå-kyrkan. Meta bokar kyrkan. 
- Gotlandsresa, ev. W 33  pågående disskussion. 

§9   PRO Samorganisationen och distriktet 
-  Anmälan om deltagare i Samorg., Meta anmäler Eva och Britt-
Marie. 
-     Årsmöte 4 juni kl. 9.30 i Parkgården Nässjö, Eva och B-M åker. 

§10 KPR 
 - Nästa möte 2 juni. 

- Överklagandet beträffande hyror i särskilda boenden godkändes av  
Kammarrätten, men är överklagat av Soc.nämnden!!! 

§11 Hemsidan 

 Inget spec. kanske lite svårt att hitta. 

 

§12 Övriga frågor 

- Eftersom Konstföreningen eventuellt vill lägga ner sin verksamhet 
har Meta fått förfrågan om PRO vill starta en konstcirkel. Hon 
kontaktar Konstföreningens ordförande 

 



 

 

 

§13 Nästa möte 

 - Tisdagen den 1 juni kl. 10.00.  

§14 Mötet avslutas 

 Meta avslutade mötet. 

 

Sekreterare   Justeras 


